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MØTEREFERAT    

STYREMØTE  SKJONG BÅTFORENING 

 

EMNE: STYREMØTE 

DATO: 02.06.09 

MØTT: RONALD NORDSTRAND, HENRIK BAKKEN, ARNE KLYKKEN, TROND REMØY,  

 

Møtet ble holdt hos Ronald. Vi diskuterte følgende saker : 
 
 
 

1. UTVIDELSE: Forskjellige alternativer diskuteres men vi går tilslutt for å jobbe ut ifra en forlen 

ging av eksisterende molo med ca 40 meter. Arkitekt Gjøsund tegner for oss og vi vil 

anslagsvis få ca 35 nye båtplasser, dette vil dekke dagens behov da vi har 24 medlemmer 

uten plass.  Det vil gå med ca 6800m3 masse til dette om vi går ut ifra siste kjente lodding, og 

at vi fyller ut hele lengden. Alternativt kan man bruke en betonglekter i siste del. 

a. Trond gjennopptar sin kontakt med Ørsta Stål, og innhenter tilbud på 

betonglektere.Vi vil og innhente tilbud på leasing av lekter ,om mulig. 

b. Henrik kontakter Opshaug og avtaler tidspunkt for synfaring av molo – og innhenter 

tilbud fra de om det er gjennomførbart å kjøre ut på. 

c. Henrik kontakter Bjørn Reling i Kystverket for å undersøke videre framgang der. 

d. Arkitekt Oddbjørn Gjøsund tegner prospekt som illustrerer ”ny molo”. 

2. Gjennomgang av båtplasser – fra sist møte har det blitt inngått 4 avtaler om framleie av 

båtplasser. Dette er positivt for å få en bedre utnyttelse av hamna.  

3. Arne har tilrettelagt for styrets medlemmer for bruk av Microsoft Sharepoint, med 

individuelle passord for pålogging. Dette skal brukes til fildeling av interne saker/dokumenter 

innad i styret. 

4. Gjennomgang av dugnad. Det ble utført en del, men også en del punkter som gjenstår. Det vil 

bli gjennomført ny dugnad Lørdag 20.06.09.  

5. Hans Jørgen Karlsen har nå fått tilbake sin opprinelige båtplass etter en tilbakejustering på 15 

cm.  

6. Hans Eirik Pettersen har blitt informert om at badeplattforma hans skader brygga, og han vil 

modifisere plattforma (runde av hjørna) ved første anledning. 

 

02.06.09  
Henrik ref. 
 


